



2023 人本主義-產品與室內設計學術論文暨作品發表研討會

目錄

論文一
人本創新產業設計-以台灣竹產業為例..... 2
Human-Centered Innovative Industrial Design-A Case Study of Taiwan's Bamboo Industry
李弘偉 Hung-Wei Lee

3D 環景技術在展覽空間之 AR 互動應用設計..... 14
AR interactive application design of 3D scanning technology in exhibition space
洪美明 Yen-Ming Hung
賴淑玲 Shu-Ling Lai
葉育誠 Yu-Cheng Yeh

探討台灣竹材在座具中的運用..... 26
Investigating the Utilization of Taiwanese Bamboo in Seating Furniture
蔡守端 Shou-Tuan Chang

未來客廳空間需求有關係椅功能的創意設計應用..... 45
Creative Design and Application of Table and Chair Functions in Living Room Spaces for Future Needs
曾朝盛 Chao-Yuan Tseung
馮靜庭 Yu-Ting Fong 呂佳玟 Chia-Wen Lu 周芷寧 Jhih-Ning Chou

功能性體智能板對活躍老化的設計與應用..... 60
The Design and Application of a Functional Physical and Mental Fitness Platform for Active Aging
黃清宏 Huang, C. Y. Ph.D
吳品諭 W. P. Y. Ph.D

侘寂美學的室內設計元素探討-以三重老屋翻新為例..... 70
The Interior Design Elements of Wabi-Sabi Aesthetics—A Case Study of Renovation Design of Sanchong Old House
鄭達芬 Chiung-I-en Cheng
賴淑玲 Shu-Ling Lai

氣球藝術創作之研究..... 81
Research on Balloon Art Creation
周淑玲 Shu-Ling Chou

2023/06/08

